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Abstract (en)
[origin: WO2020259936A1] The invention relates to a diving watch (1) comprising a first display device (2) for the current time and a second, analog
display device (3) for a dive duration, said second device (3) comprising a hand (4) dedicated to indicating a dive duration and a rotating bezel (10)
provided with a visible face (9) comprising a time scale (11) comprising time graduations, said bezel (10) being configured to cooperate with said
dedicated hand (4) that is in particular permanently made to move with a uniform rotational movement, displaying an instantaneous value of the dive
duration.

Abstract (fr)
L'invention concerne une montre de plongée (1) comportant un premier dispositif d'affichage (2) de I'neure courante et un deuxieme dispositif
d'affichage (3) analogique d'une durée de plongée, ledit deuxieme dispositif (3) comprenant une aiguille dédiée (4) a l'indication d'une durée de
plongée et une lunette rotative (10) pourvue d'une face visible (9) comportant une échelle de temps (11) pourvue de graduations temporelles, ladite
lunette (10) étant configurée pour coopérer avec ladite aiguille dédiée (4) en affichant une valeur instantanée de la durée de la plongée.
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